
Proces-verbal

Tncheiat Tn 9edinta Comisiei de ecologie, protecjia mediului 9i igienizare
din data de 28 februarie 2024, ora 15

Sedinta s-a desfa§urat prin mijloace electronice, prin intermediul
platformei online de videoconferinTa WebEx.

Convocarea sedintei comisiei a fost facuta la solicitarea din data de

26.02.2024 a doamnei pre9edinte Ciceala Ana Maria.

1.

2.

3.

4.

5.

6.

7,

8.

9.

CICEALA ANA-MARIA – PRE§EDINTE – prezent

Vl§AN HORIA-ALEXANDRU – SECRETAR - prezent

PURCAREA SORIN – absent

GRAM ANAMARIA ALINA – absent

MURE§AN MANUELA – prezent

FLORESCU ADRIAN – CONSTANTIN – prezent

A)
STOICA IOANA – prezent

COMANICI ANCUTA - SORINA – absent

Ordinea de zi a comisiei:
I. Avizarea proiectelor de hotarare:

Punctul 26. Proiect de hotarare privind aprobarea Regulamentului de
Functionare al Cimitirelor 9i Crematoriilor Umane 9i a taxelor pentru
atribuiri, utilizari temporare 9i tarife ce vor fi practicate Tn cimitirele 9i
crematoriile umane

Punctul 35. Proiect de hotarare privind aprobarea Strategiei Locale pentru
Energie Verde a sectorului 6 al Municipiului Bucure9ti 2023 – 2030

II. Discujie cu cetajenii. Invitat dI Ion Minca.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Buna ziua, tuturor



Cred ca suntem deja live pe pagina primariei. Avem o prezenta de
cinci consilieri din 9. Deci avem porumb Tn prezent. Mai a9teptam un
singur minut 9i apoi Tncepem, poate sa mai conecteaza restul de colegi.

Bine v-am gasit la 9edinta de astazi a comisiei de mediu. Avem Tn
primul rand de discutat 9i de votat doua proiecte care se regasesc pe
ordinea de zi a sedintei de Consiliu General de maine. Avem de asemenea

la punctul trei, a9a cum a trimis a trimis domnul Danca mailul de
convocare, o solicitare din partea unui cetajean din sectorul 1 care vrea
sa ne aduca Tn atentie o problema vizavi de arborii de pe teritoriul
municipiului Bucure9ti, o sa explice durnnealui despre ce este vorba 9i la
solicitare am raspuns pozitiv bineTnteles, I-am invitat Tn comisia noastra,
dumnealui este Tn sala alaturi de noi in prezent, dar ca sa purcedem, v-a9
ruga sa votam prima data ordinea de zi daca nu sunt alte adaugari pe ea
sau alte interventii pe ordinea de zi.

Asistent comisie

Puteti vota

A9 avea rugaminte sa voteze doar membrii comisiei, consilierii
generali. Mul{umesc.

Domnul consilier Florescu Adrian Constantin

Sunt pentru. Adrian Florescu.

Domnul consilier Maxim Marius catalin

Sunt pentru. Maxim Marius.

Asistent comisie

6 voturi pentru, 0 abjineri, 0 voturi impotriva.

Doamna pre$edinte Ciceala Ana Maria

Primul punct de pe ordinea de zi este punctul 26. Proiect de
hotarare privind aprobarea Regulamentului de Funcjionare al

2



Cimitirelor 9i Crematoriilor Umane 9i a taxelor pentru atribuiri,
utilizari temporare 9i tarife ce vor fi practicate Tn cimitirele 9i
crematoriile umane.

Alaturi de noi este de la ACCU domnul Dan Croitoru. Buna ziua
Daca ne puteti prezenta va rog frumos pe scurt care sa modificarile din
ROF de la Administratia Cimitirelor. Buna ziua.

Domnul Croitoru Dan – Administra jia Cimitirelor 9i Crematorilor
Umane

sarut mainile. Buna ziua. A trebuit sa introducem capitole noi in
regulament. Unul dintre acestea fiind conform hotarii Consiliului General
Tnhumarea persoanelor fara apar+inatori care decedeaza pe raza
municipiului Bucure9ti. §titi ca am preluat aceasta activitate de la Direc+ia
Generala de Asistenla Sociala. De asernenea, un capitol nou este
protejarea monumentelor istorice din cimitire. §i aici este vorba de
Cimitirul Bellu si Cimitirul sfanta Vineri. Avem foarte multe modificari cam
pe la fiecare capitol al regulamentului, de exemplu prin legislajia actuala
este interzisa constructia de capele foarte mari, 9tili acele monstruozitali
care se mai gasesc prin cimitire, trebuia sa prindem Tn regulament aceasta
interdictie. De asemeni, am renuntat Ia a efectua noi diverse monumente
funerare pentru ca noi nu mai avem angajati, nu avem cu cine face aceste
lucrari. Sunt multe. Nu 9tiu daca dumneavoastra ati prirnit proiectul nostru
de regulament, sunt 47 de pagini, mai degraba v-a9 raspunde la Tntrebari
pentru ca daca Tncep sa enumar fiecare articol ce 1-am.. .

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Da am primit, bineinteles este anexa la proiectul de hotarare noul
regulament, numai ca nefiind cel in vigoare, nu 9tim exact care sunt
modificarile.

Domnul Croitoru Dan – Administra jia Cimitirelor 9i Crematorilor
Umane

Vroiam sa va specific ca apa este titulatura. Taxele nu le modificam,
taxele au fost modificate printr-o hotarare a Consiliului General in 2022,
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ele sunt o anexa a regulamentului, nu modificam, nu majoram nicio taxa.
Raman acelea votate din 2022 in vigoare.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

in regula. Eu nu am o Tntrebare vis-a-vis de regulament.

Domnul Croitoru Dan – Administratia Cimitirelor 9i Crematorilor
Umane

Doamna pre9edinte, nu am telefonul Dvs. V-a9 fi trimis un draft, de
fapt nu un draft, cu modificarile, tocmai ca sa fi Ii in cuno9tinla de cauza cu
absolut totul maine cand votaji. fmi pare rau. E o scuza a mea ca nu am
reu9it sa comunic cu Dvs.

Doamna pre$edinte Ciceala Ana Maria

Nu e nicio problema. De asta sunteji acum in comisie. Ne puteji
trirnite daca TI aveji in seara aceasta 9i TI vom trimite catre membrii
corr}lslel.

Nu 9tiu daca au colegii consilieri alte Tntrebari vis-a-vis de acest
regulament.

Muljumesc mult, domnule Croitoru.

Putem sa trecem la vot

Domnul Croitoru Dan – Administratia Cimitirelor 9i Crematorilor
Umane

Eu va muljumesc 9i o zi buna.

Asistent comisie

Puteji vota.

4 voturi pentru, 2 abjineri, 0 voturi impotriva. Aviz favorabil.
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Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

va multumesc.

Al doilea proiect de hotarare vizeaza aprobarea Strategiei Locale
pentru Energie Verde a sectorului 6 al Municipiului Bucure9ti 2023 –
2030

Alaturi de noi este doamna Luminija Glodea de la Direc+ia Statistici
9i strategii. Este vorba bineTn+eles de o strategie a Sectorului 6 pentru
energie verde. Daca nu puteti prezenta foarte pe scud, doarnna Glodea,
va rog

Doamna Glodea Luminita – Direcjia Statistici 9i Strateqii

Buna ziua. Luminita Glodea sunt, de la Direc jia Strategii.

Avand Tn vedere contextul european, energia verde reprezinta o
prioritate de prim rang pentru Uniunea Europeana Tn lumina ambi+iilor sale
de a atinge neutralitatea climatica 9i de a-9i ajuta statele membre sa
devina mai reziliente 9i rnat adaptabile Tn fata schimbarilor climatice. in
contextul national, energia verde reprezinta un pilon esen{ial in parcursul
de dezvoltare a Romaniei Tn linie atat cu obiectivele europene cat 9i cu
cele na+ionale de neutralitate climatica. Conform strategiei naTionale
pentru dezvoltare durabila a Romaniei, in materie de energie tintele
asumate de catre Romania prin intermediul strategiei pentru dezvoltare
durabila vizeaza extinderea retelelor de transport 9i distributie, asigurarea
securitatii cibernetice, decuplarea cre9terii economice de procesul de
epuizare a resurselor. Contextul local in cadrul strategiei integrate de
dezvoltare urbana a Municipiului Bucure9ti, una dintre dimensiunile care
definesc Bucurestiul la orizontul anului 2030 este aceea de oras durabil,
adaptat la riscuri naturale 9i schimbari climatice, consolidand limita de
dezvoltare urbana necesara protejarii resurselor de biodiversitate 9i
conservarii infrastructurii verzi. in Sidu avem mai multe obiective specifice
pe acest domeniu, primul pe ora9ul conectat promovarea mobilita+ii
urbane durabile 9i cre9terea accesibilitatii la rejele de transport energie 9i
cornunicajie 9i Tn obiectivul trei ora9ul durabil, conservarea patrirnoniului
natural, reducerea poluarii, a emisiilor de gaz cu efect de sera 9i lirnitarea
efectelor 9i a riscurilor. in acest cadru, la care se adauga viziunea 9i !intele
de dezvoltare ale Sectorului 6 in domeniul energiei verzi 9i anume
Tmbunatatirea calitatii vietii cetatenilor Tntr-un mediu sustenabil si
generarea unor unei cre9teri economice aliniata cu obiectivele Uniunii
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Europene pentru 2030 cu principiile pactului ecotogic european 9i cu toate
actele normative nationale adoptate pana Tn 2050 9i asigurarea la nivelul
Sectorului 6 a celui mai ridicat nivel de calitate a vietii prin facilitarea
tranzitiei verzi a administratiei si a comunitatii, Primaria Sectorului 6 a
elaborat strategia tocala pentru energie verde a Sectorului 6 al Municipiului
Bucuresti 2023-2030. Consiliul Local al sectorului 6 va solicita sau solicita
Consiliului General al Municipiului Bucure9ti sa aprobe aceasta strategie
locala pentru energie verde a Sectorului 6 al Municipiului Bucure9ti 2023-
2030

Doamna pre$edinte Ciceala Ana Maria

va multumesc. Avem intrebari de la domnii consilieri sau propuneri?
Eu ma bucur ca avem la Sectorul 6 aceasta strategie.

Doamna consilier Stoica loana

Am eu o Tntrebare. Urmeaza extinderea 9i rejelelor de termoficare Tn
sistem centralizat?

Doamna Glodea Luminija – Direc jia Statistici 9i Strateqii

Din cate 9tiu, retelele de termoficare !in de Prirnaria Municipiului
Bucu resti .

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Din cat am citit eu, nu este cazul fiindca este numai strategia pentru
sectorul 6 9i dumnealor nu au in gestiune rejelele acestea,

Doamna consilier Stoica loana

Nu, am crezut ca poate construiesc 9i dan9ii un CET.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

N-ar fi Mu. Mi se pare o idee pertinenta. Muljumesc frumos. Eu ma
uit pe strategie 9i mi se pare ca au obiective 9i !inte destul de optimiste,
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dar ambijioase 9i bine venite. Daca nu mai sunt alte Tntrebari, cred ca
putem vota avizul.

Asistent comisie

Puteji vota.

Doamna pre$edinte Ciceala Ana Maria

Votez pentru. Nu s-a Tncarcat Ia mine in aplica+ie votul.

Asistent comisie

5 voturi pentru, 1 abjinere, 0 voturi Tmpotriva. Aviz favorabil.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

va multumesc, tare mult. Multumesc si domnilor consilieri

Trecem mai departe. Ultimul punct de pe ordinea de zi viseaza
solicitare de luare cuvant Tn cadrul comisiei noastre din partea domnului
Ion Minca, care este cetatean bucurestean din sectorul 1. Dumnealui are
o interven jie cu privire la arborii din Bucure9ti. va rog, domnule Minca.

Domnul Minca lon

va multumesc

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Buna ziua 9i muljurnim.

Domnul Minca lon

§i eu va multumesc pentru posibilitatea de a va prezenta o situatie
din calitatea mea de cetatean. Deci trebuie sa o luati ca o initiativa civica
9i prin care vreau sa va ridic o problema privind spatiul verde intravilan
aflat de proprietatea privata. Aceasta situajie mi se pare pujin trecuta cu
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vederea pentru ca daca faci o integrare a tuturor arborilor aHaji pe
propietatea privata, probabil ca ajungem Ia inca un spatiu, inca un parc al
Bucure9tiului, distribuit 9i care practic nu este protejat. Eu am avut o
experienta cu ni9te vecini 9i atunci mi-am dat seama ca nu este aparat
sau pur 9i simplu exista un articol Tn codul civil care permite vecinilor
nemuljumiji sa-I atace cu legea Tn mana 9i am sa citesc hotararile, doua
hotarari judecatore9ti care practic judecatorii se scuza ca asta e, trebuie
sa aplice legea 9i sa sa hotarasca defri9area acestor arbori. De ce ma
adresez primariei? Din doua motive. Primul este vorba de acest spajiu
verde care prive9te ora9ul Bucure9ti, de fapt toate ora9ele din Romania 9i
care in condijiile actuale de criza climatica, este foarte important. Cred ca
nu e cazul sa mai aduc argumentele despre acest lucru, Dvs. cunoa9te+i
foarte bine situatia de exemplu a Bucure9tiului, care are un spajiu verde
de numai 9 mp/locuitor fa@ de cei 26 cat este media din Uniunea
Europeana. ei celelalte functii ecologice ale arborilor. Al doilea motiv este
legat de faptul ca exista o direc+ie de protecjie a mediului Tn cadrul
Primariei Bucure9ti, care, pe baza articolului hotararii de Consiliu General
304/2009 da avize de defrisoare sau de toaletare. in cazul meu au venit,
au constatat, au spus ca nu se admite toaletarea 9i defri9area, dar din
pacate, de asemenea, citesc din hotararea juridica, norma juridica
administrativa evocata de parat 9i au fost juridica inferioara Codului Civil
9i din cauza asta judecatorul este obligat sa respinga apararea. Acestea
sunt cele doua motive care ma fac sa ma adresez durnneavoastra. Situajia
eu doar o ridic 9i cred ca se poate face, acuma ce putem face. Deci eu va
cer sprijinul nu ca sa Tncercam sa modificam acest articol Codul Civil.
Acest articol 613 are la liniatul 1 mai multe excep Iii. Sunt vreo trei. O sa-1
citesc. E scurt. in lipsa unei dispozi iii cuprinse Tn lege, regulamentul de
urbanism sau obicei aI locului, arborii trebuie sa fie Ia o distanta de putin
2 m de hotar. in cazul meu era vorba de 1 metru. ... ni9te exceptii. De
exemplu am putea sa !inem cont de faptul 9i ce a spus 9i judecatorui ca
nu se poate hotararea asta ... juridica natura adrninistrativa este
inferioara, dar poate fi figurata Tntre cele trei exceptii. Asta ar fi o
posibilitate. in sfar9it, eu am Tncercat sa iau legatura, sa fac o initiativa, sa
solicit din partea unor comisii de mediu din Senatul Romaniei sa inijieze o
initiativa legislativa pentru modificarea acestui articol. Din pacate
raspunsul a fost ca nu se poate face 9i eu daca vreau sa fac aceasta
inijiativa ca persoana particulara, trebuie sa strang nu 9tiu cate sute de
voturi din fiecare jude1 9i a9a mai departe. Am Tncercat sa fac, am depus
o petitie, au semnat vreo 20 de persoane. Deci, din pacate opinia publica
nu e con9tienta ... 9i am considerat ca sa rna adresez Dvs. pentru motivele
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pe care vi le-am aratat. Dvs. trebuie sa aparaji spajiul verde intravilan de
pe proprietatea privata 9i de asemenea sa aparaji hotararea Consiliului
General. Degeaba vin 9i spun ca nu se nu se admite, nu sunt motive de
defri9are, justitia n-are ce sa faca decat sa respecte acest articol de 613
pe care consider ca este caduc 9i ar trebui sa fie amendat. Cam astea
sunt ce a9 putea sa va spun. MuITurnesc foarte mult.

Doamna pre$edinte Ciceala Ana Maria

va multumesc 9i eu ca ne-ati adus la cuno9tinta aceasta problema.
Ca sa fac eu un rezumat pentru cei care poate ne urmaresc online, suntem
9i live pe pagina de Facebook a primariet dar 9i pe site-ul primariei 9i poate
sunt cetajeni care ne urrnaresc. Practic, in momentul acesta, pe Codul
Civil, daca un arbore este pe proprietatea privata a cuiva Tn Bucure§ti sau
oriunde Tn Romania, la mai putin de 2 m de gardul vecinului, n-are dreptul
sa fie acolo 9i daca vecinul dore9te ca acest arbore sa fie defri9at,
indiferent de motivele pe care le aduce, el ar trebui sa fie defri9at. Domnul
Minca, in schimb, arborii pot fi defri9ati numai cu avizul de la Directia de
Mediu a Prirnariei Municipiului Bucure9ti, 9titi ca avem 9i regulamentul de
modificare a acestui protect de hotarare de modificare a acestui
regularnent maine pe ordinea de zi pentru a mari amenzile pentru defri9ari
de arbori, dar reluam pe speja aceasta, practic domnul Mlinca a primit de
la Directia noastra de mediu Tn februarie 2022 raspuns ca Tntrucat
vegetajia dendrologica inventariata este tanara 9i viabila, Directia de
Mediu nu avizeaza aplicarea lucrarilor de Tntretinere sau defrisarea
arborilor. La feI, i-a raspuns dumnealui Tn 13 mai 2022 ca T9i menjine
punctul de vedere exprirnat, adica nu avizeaza defri9area arborilor a9a
cum cere vecinul domnului Minca. Pe de alta parte, un judecator a spus
ca nu poate sa treaca peste articolul 613 din Codul Civil fiindca acesta
stabileste foarte clar ca arborele, indiferent de motive, daca vecinut nu
este de acord, vecinul de hotar nu este de acord sa fie arborele acolo,
arborele trebuie taiat si atunci domnul Minca are in vedere o modificare
legislativa pe acest articol 613 din Codul Civil, astfel Tncat sa includa si
aceasta excep jie cu privire la cei doi rnetri 9i arborii deja existenji, injeleg.

Domnul Minca lon

sa tina cont de dispozitiile date de Direc+ia de Mediu din primarii.
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Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

§i sa se +ina seama de avizele primariilor primariilor. Eu una sunt de
acord cu propunerea dumneavoastra, a9a cum am mai spus, o sa incerc
sa vorbesc 91 cu colegii mei de la USR din Parlament pe subiectul acesta
si mai ales cei din comisiile de mediu.

Domnul Minca lon

Poate un parlamentar T9i asuma aceasta.. .

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Da, poate un parlamentar T9i asuma aceasta modificare legislativa
fiindca nu e vorba decat de un articol din Codul Civil, atat. Dar, bineinteles
trebuie 9i a argumentat 9i vazuta oportunitatea aceasta 9i de asta cumva
durnneavoastra aji venit la Comisia noastra, noi n-avem posibilitatea sa
modificam legisla jia dar avem consilieri care sunt 9i reprezentanti politici
9i pot sa colaboreze cu reprezentanjii din Parlament care pot sa modifice
Codul Civil.

Domnul Minca lon

Am injeles asta, dar e interesul primariei sa apere ... intravilan 9i de
asernenea sunt ... hotarari pe care le dau. Direcjia de Mediu, care dupa
aia devin eficace Tn fata Justitiei.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Exact, da.

Domnul Minca lon

Aceea9i situaje s-a Tntamplat Tn Sinaia, deci un alt judecator 9i
practic sunt scoase Ia indigo hotararile. Deci articolul se gase9te Tn

adevarul din 23 aprilie 2023 ;i e o situatia semanatoare cu ni9te oameni
care trebuie sa fie defri9aji ca a9a vrea vecinul,
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Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Articolul spune ca o familie de romani a primit dreptul de a taia
copaci de peste un secol din curtea vecinei, la feI fiindca Judecatoria
Sinaia a decis asta in baza acelui articol din Codul Civic. Noi ce putem sa
facem la Comisia de mediu este sa trimitem catre comisiile de mediu de
la Senat 9i de la Camera Deputa+ilor o opinie cu privire la acest subiect 9i
o cerere de a avea Tn vedere o modificare legislativa care sa vina eventual
din partea acelor comisii care pot sa propuna Tn comun proiecte de
modificare.

Domnul Minca lon

Eu am trimis catre Comisia de mediu din Senat 9i este Tnregistrata
cererea 9i de asemenea am trimis 9i la Ministerul Mediului. Pana la urma
a ajuns la Romsilva, care nu are nicio legatura. S-a Tncercat sa paseze
lucrarea 9i nu au raspuns, dupa 6 luni de zile.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Din pacate, da, Romsilva are gestiune, dar are fondul forestier, ori
arborii din urban au fost sco9i Tn afara fondului forestier prin modificari la
Codul Silvic Tn anul 2020. Deci erau Tnainte Tn fond forestier national
Acum sunt arbori din afara fundului forestier cei care sunt in urban, de asta
nici nu mai este infractiune sa defrisezi arborii Tn Bucuresti si de asta se si

defri9eaza de catre dezvoltatori imobiliari care nu respecta legea de patru
ani deja. Noi maine o sa Tncercarn si marim amenzile pentru defri9area
de arbori numai ca pe teritoriul rnunicipiului Bucure9ti prin aceea9i
hotarare de regulament de protecTie a spatiilor verzi, Tnsa nu puteam sa
punem o amenda mai mare de 5000 de lei. Asta spune Ordonan+a 2,.. a
amenzilor. Consiliul General nu poate. Limita superioara Ia care poate
stabili arnenzi este de 5000 de lei 9i de asta... Din pacate nici suma
aceasta nu este prea mare Tnsa Tn prezent amenda este de 50 RON, deci
macar o marim de 100 de ori, chiar daca la limita superioara permisa de
lege

va multumesc tare mult
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Domnul Minca lon

§i eu vi muljumesc.

Doamna pre9edinte Ciceala Ana Maria

Pentru ca din partea comisiei Tnjeleg ca avem sprijin sa trimitem Tn
continuare catre comisiile din Parlament aceasta spe@ 9i Tn continuare sa
putern sa vorbim cu colegii no9tri sper, fiecare la partidul dumnealui pentru
a prezenta problema 9i propune solu{ii.

va multumesc.

Nu mai avem alte puncte pe ordinea de zi de astazi, a9a ca le
muljumesc foarte mult colegilor consilieri, doamnelor 9i domnilor directori
de la direc+ii, domnului secretar tehnic Danca, domnului Cezar Dragomir
de la IT 9i celor care ne-au urrnarit astazi poate online.

Declar sedinta Tnchisa si va doresc o zi buna Tn continuare. Maine
este §edinta de plen de la ora 11. Puteti vedea live 9edinta de Consiliu
General pe pagina de facebook a primariei sau pe site-ul primariei.

Multumesc

La revedere !

Sedinta comisiei s-a Tncheiat Ia ora 15:35

Nota: Consemnarea voturilor s-a realizat Tn conformitate cu
rezultatele generate de sistemul de vot online cu aplica jia integrata Slido
precum 9i pe baza votului exprimat verbal de catre consilierii generali care
nu au putut vota Tn modalitatea menjionata mai sus.

PRESEDINTE
J,

CICEALA ANA MARIA
SECRETAR

Vl§AN HORIA ALEXANDRU
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